
Protok61 Nr 12 12012 

z posiedzenia Komisj i Rewizyjnej 


w dniu 16 maja 2012 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowi'l. za1<lcznik do protokolu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

I.Radca Prawny Pan Andrzej Mal ski 
2.Kierownik referatu NRS Pani Teresa Kurzawa 
3.Kierownik referatu IKP Pan Bernard Cebula 
Na sali obrad obecny byl r6wniez Pan Edward Szoltysik. 
Przewodnicz'l.cy Komisji Pan Herbert Kocur powital zebranych i poinformowal , 
ze tematem dzisiejszego posiedzeniajest przeprowadzenie post~powania 
wyjasniaj'l.cego w zwi'l.zku ze skarg'l. Pana Edwarda Szoltysika na dzialalnosc 
Burmistrza Toszka. 
Czlonkowi Komisji zapoznali si~ z materialem przygotowanym do 
przeprowadzenia post~powania wyjasniaj'l.cego I zal do protokolu I. 
Po odczytaniu skargi oraz wniosku z dnia 14.09.2011 r. skierowanego do 
Wojewody Sl'l.skiego 0 wydanie decyzji potwierdzaj'l.cej nabycie z mocy prawa 
wlasnosci gruntu zaj~tego pod drog~ !)minn'l., a stanowi'l.cego wfasnosc Pana 
Edwarda Szoltysika - Kierownik NRS Pani Teresa Kurzawa poinformowala , ze 
wymieniony w pismie art. 73 ustawy - Przepisy wprowadzaj'l.ce ustawy 
reformuj'l.ce administracj~ publiczn'l.m6wi mi~dzy innymi , ze za nieruchomosc 
b~d'l.c'l. we wfadaniu jednostki samorz'l.du terytorialnego zaj~t'l. pod drog~ 
publiczn'l. przysluguje odszkodowanie na wniosek wlasciciela nieruchomosci 
zfozony w okresie od dnia 1.01.2001 r. do dnia 31 grudnia 2005 r. Po uplywie 
tego czasu roszczenie wygasa.Pan Szoltysik takiego wniosku nie zlozyl. 
W odpowiedzi na zlozony przez Gmin~ wniosek W ojewoda przySfaf 
zawiadomienie 0 wszcz~ciu post~powania z informacj'l., ze wniosek zostanie 
rozpatrzony do dnia 30 wrzesnia 2013 r.W mysl tego zawiadomienia caly temat 
zwi'l.zany z przeksztakeniem jest w r~ku Wojewody. 
Radny Krystian Cedzich podkreslil , ze jezeli chce si~ cos zrobic to nalezy 
najpierw zwr6cic si~ do wfasciciela 0 zgod~. 

http:samorz'l.du
http:reformuj'l.ce
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http:Przewodnicz'l.cy
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Radca Prawny Pan Andrzej Malski wyjasnil , ze na zawiadomieniu 0 wszcz,<ciu 
post,<powania oraz na wniosku skierowanym do Wojewody Sli\.skiego jest 
informacja, ze Pan Szohysik otrzymuje do wiadomosci .Natomiast z przepisu 
art. 73 nie wynika koniecznosc uzyskania zgody wlasciciela do wszczl;cia 
Postl;powania .Osobl; zainteresowani\. trzeba powiadomic - co tez uczyniono. 
W trakcie dyskusji Pani Kurzawa poinformowala , ze na przedmiotowej dziake 
zostalo nielegalnie wycil;te drzewo - w trakcie wizji Pan Szoltysik 
poinformowalo innym przebiegu dzialki .W zalemosci od sprawy ,kt6ra jest 
rozpatrywana Pan Szoltysik podaje inny przebieg nieruchomosci - to 
niescislosci kt6re trzeba wyjasnic. 
Przewodniczi\.cy Komisji wracaji\.c do tematu skargi podkreslil , ze spraw 
dotyczi\.cych regulacji stan6w prawnychjest bardzo duzo i zapytal : czy przed 
rokiem 1998 byly inne akty w tej sprawie . 
Radca Prawny poinformowal , ze nie - wlasnie tym przepisem chciano te sprawy 
uregulowac. 
Pani Kurzawa dodala , ze faktycznie spraw jest duzo - tylko w tym micsii\.cu 
okolo 15 - niekt6re z nich dotycZi\. tylko 2 lub 3 m - ale ich stan prawny tez 
trzeba uregulowac. 
Pan Kocur zapytal ile wniosk6w zostalo juz rozpatrzonych ? 
Pani Kurzawa poinformowala , ze niewiele - 2 lub 3 
W trakcie analizy przygotowanych material6w Komisja nie dopatrzyla sil; 
przekroczenia jednomiesil;cznego terminu zalatwienia sprawy . 
Pan Cedzich dodal , ze Pan Szoltysik bl;di\.cy wlascicielem / placi podatki / 
zwr6cil sil; 0 czynsz dzierzawny - na tl; okolicznosc Pan Cedzich podal art. 224 
i 225 Kodeksu cywilnego. 
Pani Kurzawa wyjasnila, ze w przypadku gdy decyzja Wojewody b"dzie 
pozytywna dla Gminy - to Pan Szoltysik nie moze ubiegac si" 0 wyplat" , gdyz 
nie zlozyl w ustawowym terminie wniosku. 
Pan Andtrzej Malski dodal , ze jezeli Wojewoda wyda decyzjl; korzystni\. dla 
Pan Szoltysika to wtedy bl;dzie on dogadywal sil; z Gmini\. na jakich zasadach 
droga b"dzie uzytkowana. 
W odpowiedzi na kolejne pytanie Kierownik referatu IKP Pan Bernard Cebula 
poinformowal ze przedmiotowa droga nie posiada statusu drogi pUblicznej w 
swietle rozumienia przepis6w ustawy 0 drogach publicznych gdyz nie zostala 
zaliczona na podstawie powyzszej ustawy do zadnej kategorii dr6g .. Asfalt 
polozony zostal na wniosek mieszkanc6w , kt6rym sluzyla przez 20 lat .Droga 
jest utrzymywana na koszt podatnik6w. 
Na pytanie : czy si\. inne przepisy , kt6re zwolnilyby Pana Szohysika z placenia 
podatk6w - Pan Cebula wyjasnH , ze tylko ordynacja podatkowa . 
Pani Irena Klausa dodala , ze Pan Szoltysik nie spelnia zalozen ordynacji 
podatkowej do zastosowania umorzenia - gdyz wplaca podatki , nie maj i\. 
r6wniez zastosowania zapisy 0 wypadku losowym . 

http:bl;di\.cy
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Pan Cedzich poinformowal , ze w Gazecie Zbroslawic z dnia 29.x1.20 I I r. 
podano , ze Gmina zwolnila drogi z podatku. 
Pan Kocur zaproponowal , aby Pan Cedzich \,yystqpi! z propozycja.. podj«cia 
takiej uchwaly przez nasza.. Rad« z uwagi na istotny interes spoleczny. 
Kolejne pytanie Pana Cedzicha dotyczylo : czy w zwia..zku z tym , ze gmina 
utwardzila , wysafaltowala drog« to jest ona uj«ta w planie zagospodarowania 
przestrzennego. ? 
Pan Cebula "'0'jasnil , ze w cz«sci uj«ta jest w planie zagospodarowania i 
figuruje jako droga og6lnodost«pna , natomiast w dalszym odcinku figuruje jako 
upra"'0' polowe i traktowana jest jako droga s::6dpolna 
Pan Cedzich stwierdzil , ze jezeli Gmina "'0'b'jdowala t« drog« to powinna ona 
bye w planie zagospodarowania przestrzennego . 
W odpowiedzi na zacytowane przez Przewodnicza..cego Komisji ostatnie zdanie 
skargi m6wia..ce 0 jej zasadnosci , a takZe skierowaniu na drog« sa..dowa.. - Radca 
Prawny stwierdzil , ze skarzacy moze "'0'stqpie do Sa..du ale nie 0 Tozpatrzenie 
skargi , tylko problemu. 
W odpowiedzi na pytanie Pana Cedzicha , czy Gmina przestrzega prawa 
prywatnosci / placi podatek, a wszyscy uZytkuja.. / Pani Kurzawa podkrdlita , i:e 
gmina i Burmistrz przestrzegaja.. prawa. 
W podsumowaniu przeprowadzonego post«powania Przewodnicza..cy Komisji 
poddal pod glosowanie : zasadnose skragi i poinformowal 0 mozliwosci 
wniesienia uwag w glosie odr«bnym : 
za zasadnosciq skargi glosowal 1 czlonek Komisji 
za bezzasadnosciq skargi glosowalo - 4 czlonk6w Komisji 
W "'0'niku glosowania Komisja Rewizyjna po przeprowadzonym post/(powaniu 
"'0'jasniaja..cym wi«kszoscia.. glos6w uznala skarg« Pana Edwarda Szohysika za 
bezzasadna...Nikt z czlonk6w Komisji nie skorzystal z mozliwosci wniesienia 
glosu odr«bnego. 
Wnioski z przeprowadzonego post«powania zostana.. przedstawione Radzie 
Miejskiej na najblizszej Sesji. 

Komisja Rewizyjna ustalila harmonogram prac nad sprawozdaniem z 
"'0'konania budzetu Gminy Toszek za rok 2011 : 
4.06 br - OPS i ZOPO 
5.06.br - CK i REMONDIS / rozliczenie zaleglosci czynsz0"'0'ch i poprawa 

scia..galnosci / 
6.06.br - podsumowanie i wniosek do RIO 
Posie zenie Komisj i zakonczono 0 godz.17.40 

C/JU)}Alwala Przewodnicza..cy Komisji 
Dor Herbert Kocur 

http:godz.17.40
http:29.x1.20

